
IDee-raad verslag 25/05/23 p.1 
 

 
 

 
 
 

IDee-raad 25/05/2023 
 

Aanwezig: 
Pascale P 
Bjorn H, Vincent V, Hilde V, Vienna L, Brian D, Annemie D, Sarah V, Vanessa D 
Chaymae (integratiedienst), Emily (integratiedienst) 
Verontschuldigd: 
Virginie D (schepen), Bernard V, Leen N, Talitha D, Nielsen V, Hanne C, Ria D 
 

 

Goedkeuring vorig verslag 
 

Het verslag van de vorige vergadering (09/02/22) wordt goedgekeurd. 
Aanvulling bij verslag: pagina 3 over de jongerenwerking van ’t Kringske: de doelgroep is 
intussen vastgelegd. Het gaat concreet over jonge gezinnen. De werking start heel binnenkort 
op. 

 
Verwelkoming ‘t Venster 
 
We verwelkomen een nieuw lid van de IDee-raad. 
’t Venster in Emelgem is gespecialiseerd in de zorg en ondersteuning voor volwassenen met een niet-
aangeboren hersenletsel (NAH) met inbegrip van de neuro-degeneratieve aandoeningen. Men kan er 
terecht voor dag- en woonondersteuning en ondersteuning in eigen omgeving. Het maakt deel uit van 
UNIE-K, zorg en ondersteuning voor volwassenen met een meervoudige beperking 
Vanessa Dermaut, contextbegeleider in ’t Venster, stelt in het kort ’t Venster voor, en focust op de 
aandacht voor inclusie en de tal van initiatieven om in verbinding te gaan met de directe buurt en met 
Emelgem. 
Vanessa zal de vergaderingen bijwonen, warschijn samen met Marleen, één van de bewoners, die 
vooral betrokken is bij de inclusie-initiatieven met de buurt. 
 
Tafelronde 
 
Op zaterdag 3 juni gaat in de Dag van de Digibank door, waar gratis info gegeven wordt over ‘goed en 
veilig surfen’ (10 u tot 12u) en ‘muziek online beluisteren’ (14u tot 16u). Hiervoor moet niet vooraf 
ingeschreven worden. Het meebrengen van een eigen smartphone of laptop is een pluspunt. Vincent 
stuurt meer info door in een aparte mail. 
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Annemie kaart een (anoniem) specifieke casus waarbij een procedure blijkbaar heel lang duurt bij de 
stadsdiensten. 

Pascale gaat hierover info inwinnen. 
 
Annemie kaart de nood aan nog meer doelgerichte communicatie naar specifiek (moeilijk te bereiken) 
doelgroepen aan. Dit blijft een pijnpunt, waar nog verder aan gewerkt moet worden. Er zijn niet direct 
kant- en klare oplossingen voor. Eén-op-één communicatie blijft broodnodig. 
Is het niet interessant om te werken met ‘ambassadeurs’ binnen de betrokken organisaties, die een 
specifiek aanspreekpunt zijn om dn binnen de organisatie mond-aan-mond reclame te doen voor 
bepaalde evenementen, initiatieven of andere belangrijke zaken. 
Misschien moet in het kader hiervan de Facebook-pagina van de IDee-raad terug nieuw leven in 
geblazen worden (laatste post dateert uit 2019) 

Mee te nemen naar kerngroep en te hernemen in volgende vergadering 
 
Vienna informeert naar stand van zaken in verband met zebrapad in Baronstraat, ter hoogte van de 
apotheek. Dit zou goedgekeurd zijn door CBS.  
 
Vienna nodigt iedereen uit op 25 november voor optreden rolstoeldansen in De Lovie in Proven. 
Tickets vanaf 1 juli, flyer volgt. 
 
European Disability Card (EDC): Pascale heeft hier meer info over gevraagd. In Izegem is het gebruik 
van de EDC bij elke vrijetijdsdienst toegelaten (al sinds 2019). De kaarthouder betaalt het tarief dat 
voor hem/haar/hen van toepassing is, de begeleider mag gratis deelnemen. Deze info werd door de 
stadsdiensten al meerdere malen doorgestuurd naar de vereniging die de EDC beheert, maar blijkbaar 
wordt dit niet op hun website geplaatst. 
 
Vrijdag 9 juni van 16 uur tot 19 uur: ontmoetingsmoment tussen Oekraïense vluchtelingen in zaal 
Meilief. Bjorn en Vincent zullen er aanwezig zijn om de IDee-raad voor te stellen (er zal ook een tolk 
aanwezig zijn). Andere leden van de IDee-raad zijn ook altijd welkom. Ook het mobiel vaccinatieteam 
komt aan bod. Naar aanleiding hiervan vraagt Sarah naar overleg met andere organisaties die met dit 
team werken (vb. ’t Kringske) om de werking op elkaar af te stemmen en te kijken o in de toekomst 
mobiele vaccinatiemomenten te combineren. 
 
Vrijdag 9 juni: Barbuur op Herman Roelstraeteplein (regio Nederweg) (gratis evenement voor 
buurtbewoners, van 18 u – 20 u. 

De vraag wordt gesteld waarom dit enkel in het centrum doorgaat, en niet in andere delen van 
Izegem. Dit heeft te maken met de werkregio van Danielle, waarbij ingezet wordt op de meest 
kwetsbare wijken. Er zijn momenteel nog geen plannen om dit uit te breiden. 

 
Sarah vraagt of het CAW mag aansluiten bij de IDee-raad (doelgroep: dak- en thuislozen die in de inloop 
zitten) 

Dit wordt positief beoordeeld. 
 



IDee-raad verslag 25/05/23 p.3 
 

Vanessa vraagt vanuit ’t Venster naar samenwerking met andere organisaties (Gezinsbond, Samana, 
Askovi, …) Met hun Buurtteam organiseren ze elke maand iets in samenwerking met de buurt, en willen 
hiervoor graag met derden samenwerken. 

Uitnodigingen voor dergelijke events door te mailen naar Bjorn. 
 
Wegwijs in welzijn, een infomarkt van welzijnsdiensten. 
Eerstelijnszone RITS organiseert op dinsdag 6 juni 2023 van 14u30 tot 20u30 in zaal Iso een infomarkt 
welzijn voor alle inwoners van Izegem, Ingelmunster en Lendelede. 
Heb jij vragen over welzijn? Organisaties en verenigingen helpen je met antwoorden en stellen er hun 
rechtstreeks toegankelijke aanbod voor. Wil jij ook wat meer wegwijs worden in websites, online tools, 
apps? Op de infomarkt is er ook aandacht voor digitale ondersteuning. 
 
TOV gaat verhuizen. Ze blijven in Rumbeke, maar vinden een nieuw onderkomen in de Herdersstraat. 
 
Bjorn kreeg 2 vragen binnen in verband met mobiliteit: 

• Is er een mogelijkheid om een zebrapad aan te leggen in de Baronielaan ter hoogte van 
kruispunt Ter Elststraat – Prinsdomlaan 

• Klopt er iets van de plannen om op verschillende plaatsen in Izegem bushaltes van De Lijn af 
te schaffen? 

 
Voorstelling Dienst Integratie 
 
Chaymae en Emily zijn aanwezig om de werking van hun dienst toe te lichten. Emily is in dienst sinds 
afgelopen maandag. 
 
De dienst organiseert verschillende taalwerkingen ter ondersteuning van anderstaligen. 
Voor de kinderen is er de Babbeldoos (op woensdag namiddag en zaterdag voormiddag), telkens met 
maximum 15 kinderen. De nadruk ligt op het inoefenen van de taal via spelletjes. De doelgroep is een 
mix van anderstaligen en Nederlandstaligen met een taalachterstand (toegeleid vanuit de scholen). 
Op donderdagavond (19 u tot 20u30) gaat in de Bib Babbeluit door, gericht op volwassenen. Daar 
wordt gewerkt met 3 taalniveaus, vaak rond een maandelijks thema (vb. in mei: voeding). Deze 
thema’s zijn vaak gelinkt aan thema’s uit het inburgeringstraject. 
Bij mooi weer is er elke woensdag om 14 uur een wandeling waarbij taal wordt ingeoefend. 
Tijdens de zomer (augustus) is er het Babbelkamp (met 10 animatoren). Dit jaar is het thema: reis rond 
de wereld. 
 
Er is ook een pool van informele tolken (voor staddiensten en scholen) en officiële tolken (voor 
stadsdiensten). 

Pijnpunt: vorming voor informele tolken is altijd tijdens de werkuren (dit heeft te maken dat er 
vanuit de overheid met een externe partner gewerkt wordt voor het geven van de cursussen). 
Er is geen mogelijkheid om ervoor te zorgen dat er ook op andere tijdstippen cursussen gegeven 
worden, waardoor mensen die willen tolken maar door beroepsomstandigheden de cursus niet 
kunnen volgen, niet uit te boot vallen. 
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Buddy-werking 
Momenteel 6 soorten buddy’s: 

1. Welkomstbuddy (maakt de nieuwkomers wegwijs) 
2. Algemene buddy (all-round, helpt bij administratie, contact met school,…) 
3. Woonbuddy (hulp bij zoeken naar woning op de woonmarkt) (momenteel 3 buddy’s, één-op-

één contacten) 
4. Taalbuddy (één-op-één taal inoefenen) 
5. Vrijetijdsbuddy (toeleiden naar alle vormen van vrije tijd) (Bernard) 
6. Sollicitatie-buddy (in opstartfase, kadert binnen armoedebeleidsplan (is dus niet exclusief voor 

anderstalige nieuwkomers)), elke zaterdag voormiddag, 50 minuten per persoon, enkel op 
doorverwijzing, het is bedoeling dit verder uit te breiden (na evaluatie) 

 
Onthaalgesprekken: elke nieuwkomer heeft recht op een onthaalgesprek van 1 uur, waarbij volgende 
zaken aan bod komen: werking van de stadsdiensten, vrijetijdspas, sport, cultuur, onderwijs, pijlers 
van integratiebeleid, taaltest voor niveau Nederlands 
Er zijn ook onthaalbrochures voor anderstaligen. 
 
De dienst houdt zich ook bezig met het regenboogbeleid. 
 
Statutenwijziging 
 
Het definitieve voorstel tot statutenwijziging wordt doorgemaild naar Pascal om het voor te leggen 
van het CBS. Daarna moet het nog bekrachtigd worden door de Gemeenteraad. 
 
Beeldvorming diversiteit 
 
Te hernemen. 

In een aparte mail zal gepolst worden wie interesse heeft om deel uit te maken van de 
werkgroep hierrond. 

 
Ambitienota 4.0 
 
In aanloop naar de verkiezingen 2024 werd aan de verschillende diensten gevraagd wat de ambitie in 
de nieuwe legislatuur moet zijn. Er wordt gewerkt met ‘persona’ (virtuele mensen met een bepaald 
profiel. Medewerkers van de verschillende diensten krijgen elk een bepaalde persona, en moeten van 
uit die rol aanbevelingen doen. 
In het kader van de advies over de regenboognota werd de IDee-raad gecontacteerd door de 
medewerker die een persona met LGBTQIA+ achtergrond, om eventueel in contact te komen met 
mensen uit die community die feedback gegeven hadden bij de regenboognota. 
In Izegem is echter geen LGBTQIA+vereniging, en momenteel zijn de echte noden hieromtrent nog niet 
duidelijk. 

Vincent volgt dit verder op en stuurt contactgegevens van één van de mensen die feedback 
gaven door. 

 
 



IDee-raad verslag 25/05/23 p.5 
 

Inschrijvingsprocedure scholen 
 
De aanmeldingsprocedure voor de lagere scholen in Izegem is aangepast. Het verloopt nu digitaal en 
in verschillende stappen. Dit is zo bij de Prizma-scholengroep en bij De Kleine Tovenaar (DKT). De 
Bellevue-school en Sint-Vincentius Kachtem doen niet mee. 
Waar dit vroeger met 1 bezoek aan de school van keuze kon geregeld worden, is er een procedure van 
meerdere maanden in verschillende stappen. De vraag stelt zich of dit niet in tegenspraak is met de 
pogingen om via de brugfiguur lager onderwijs de kloof tussen ouders en school kleiner te maken. 
Pascale geeft meer uitleg bij de procedure en de achtergrond. 

In 2022 gaven de Prizma-scholen en DKT aan dat ze problemen hadden omdat de maximum-
capaciteit overschreden was. Voor schooljaar 23-24 geldt in zo’n geval dat er verplicht met een 
aanmeldingsprocedure (van de Vlaamse Overheid) moet gewerkt worden. Daarvoor is een 
externe initiatiefnemer nodig (in dit geval is dit Stad Izegem). 
Voor volgend schooljaar hadden ouders tijd tot 31 maart om zich digitaal aan te melden. 
Op dat moment werd een ‘foto’ genomen van de lijst aangemelden, en werd iedereen een 
school toegewezen (op basis van een aantal regels: afstand domicilie-school, schoolkeuze, 
toeval; er zijn ook uitzonderingen in geval van broer/zus die reeds op een bepaalde school zit, 
of voor kinderen van leerkrachten). Daarna kregen de ouders een brief waarin staat welke 
school aan hun kind is toegewezen, en kunnen ze effectief naar die school gaan voor de 
definitieve inschrijving. 
Vanaf 16 mei kan dan vrij ingeschreven worden (maar als de capaciteit van de Prizma-scholen 
en DKT volzet is, moet geweigerd worden.). Bellevue en St.Vincentius mogen daarentegen niet 
weigeren. 
Momenteel werden 42 kinderen geweigerd in hun voorkeurschool. 
Deze procedure geldt niet voor kinderen uit de pleegzorg en voor nieuwkomers die nu nog hier 
komen wonen: die mag een school wel nog toelaten als deel van een toegelaten 
overcapaciteitsgroep. 

De IDee-raad vindt het jammer dat de procedure heel omslachtig is, waardoor heel 
waarschijnlijk een aantal mensen die drempels ervaren uit de boot dreigen te vallen. 
Het betreft natuurlijk een procedure die door de Vlaamse Overheid wordt opgelegd, en 
waar op lokaal niveau vanuit het bestuur weinig aan te veranderen valt. 

 
Algemene toegankelijkheid 
 
Naar aanleiding van de omslachtige procedure wordt de toegankelijkheid van de 
inschrijvingsprocedure van bepaalde diensten, bv. speelpleinwerking, nog eens aangehaald. In geval 
van de speelpleinwerking moet bijvoorbeeld op de webshop per kind een aparte account aangemaakt 
worden om de kinderen van een gezin te kunnen inschrijven. De IDee-raad vraagt zich af of bv. deze 
procedure niet vereenvoudigd kan worden, waardoor ze beter toegankelijk is voor mensen die 
drempels ervaren. 

De kerngroep zal hierover een advies voorbereiden. Verder te bespreken op de volgende IDee-
raad 
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Opvangcontract Oekraïne 
 
Er wordt een opvangcontract voorgelegd dat de laatste maanden gebruikt werd in Izegem. Het 
taalgebruik in dit document is verre van genderneutraal, en ook niet echt heel duidelijk. 

Pascale laat dit verder bekijken. 
 
Wereldfestival 
 
Van 29 juni tot 4 juli: Wereldfestival Izegem. Daar kan een stand voorzien worden voor de IDee-raad 
waar de verschillende verenigingen workshops/events/informatie/… kunnen voorzien. 
Dit wordt niet verder besproken op de vergadering omdat de verenigingen die iets zouden kunnen 
doen niet aanwezig zijn. 

Bjorn contacteert de betrokken verenigingen om te horen of er interesse is en om daar 
eventueel een aparte meeting over te plannen. 

 
Eerstvolgende vergaderingen 

• IDee-raad: op dinsdag 26 september om 19u30 (zaal Meilief) 
• Kerngroep: op dinsdag 12 september om 19u30 (dorpshuis Emelgem) 

 


